
Děkujeme  všem občanům  naší obce  

za  pomoc  se správou obce . 
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Vážení  spoluobčané  - čtyři roky  jsou  za  námi . Mohu  říci ,  že   jednání 

zastupitelstva obce  i  výborů   se nesla  v  atmosféře   přátelské   a  věcné , 

která  napomáhala  i  dobrým věcem  a klidu v obci.  Především pro malé 

obce  dnes není jednoduché získat  dotace a  plnit tak přání  všech  .   

Jsme  rádi, že  zde  stále existují  aktivity pro občany.  

V průběhu  volebního  období se nám podařilo  získat v příjmech  přes   

30 mil. Kč ,  z toho   takřka   1/3  dotačních.        ...............        a to  například : 
- dobudovat  šatny   hasičům  a provést další úpravy objektu zbrojnice,  

- zakoupit  a vybavit  hasiče druhým, spolehlivějším  vozidlem,  

 

- daří se nám každoročně  vybavovat  hasiče  potřebnou technikou a výstrojí, zdárně opravovat a udržovat  starší  techniku obce i  hasičů –

dále…zrekonstruovat sociální  zařízení  v tělocvičně (sokolovně) , dovybavit  knihovnu  vč. počítačů a programů,  opravit 2x histor.  koupaliště  po  

povodních  -  každoročně opravovat  komunikace  i v osadě  Háj  a to  mnohdy i  vlastní  technikou   a  vlastní prací,  zbudovat protipovodňová 

opatření  a udržovat  stávající systémy,----zabezpečit  bezproblémový  chod našich  školských  zařízení  a ještě jim trochu i přilepšovat - pokračovat  

v postupné  rekonstrukci  historického  objektu  úřadu  skoro  do stavu   dokončeného,----započít  s vybavováním nového úřadu a obřadní  síně 

vnitřním  vybavením, ------nakoupit  další techniku  k údržbě obce = sekačky, „zameták“ , vibrační  desku, traktor s  návěsem, aj.., opravit  byty  

obce  , vč. výměn oken  a otopných systémů,-----opravovat  věci po vandalech , jako byla střecha  kaple na hřbitově  , dětské hřiště (vícekrát) ,  aj., 

rozšířit  dětské hřiště   o  další nové prvky , ----provést opravy   a výměnu kotle ve staré  škole,  ---donutit  stát  k navrácení původního přechodu 

pro chodce … pro  bezpečnost obyvatel v dolní  části obce,  ---obnovit  rozhlas  v obci  s prvky  varovného systému  a zavést  tento  po 60ti  letech   

zpět i  do  osady  Háj,  málokdo  si  dokáže  spočítat  kolik  statisíců až  miliónů  jsme ušetřili prací  lidí  na  veřejně prospěšných  pracech :  při 

údržbě  veřejných ploch, na  výrobě dřeva, údržbě  veřejného osvětlení  a  školy ,  opravách majetků  obce všeho druhu. 

 

Vážení  spoluobčané  ,  bez  Vás  všech = ochotných lidí   a lidí  v našich   spolcích    bychom   ničeho    podobného  nedosáhli !! 

Vám všem  za  pomoc při správě obce  veřejně  děkujeme . Zároveň  přejeme  novému  vedení obce, aby se mu dařilo ještě lépe  

a  nám Všem , aby se nám v Naší krásné obci dobře žilo a  měli  jsme z toho radost.    František  Kryšpín ,starosta obce  6.října 2014 


